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Protože ročně vybavíme přes 100 veřejných prostorů, jako 
jsou společenské sály, kulturní domy či domovy seniorů, 
musí naše židle splňovat i ty nejnáročnější požadavky. Víme 
totiž, že nábytek, který vám dodáme, musí vydržet mnoho se-
zón. Proto si zakládáme zejména na kvalitních konstrukcích, 
odolnosti a široké nabídce potahových látek. Spolehnout se 
můžete také na kvalitní servis – pomoc s výběrem vhodného 
nábytku, komunikace v každé fázi zakázky nebo třeba pomoc 
s uskladněním nábytku před jeho dodáním. Jako samozřej-
most bereme zapůjčení vzorků židlí k vyzkoušení. Nejen tyto 
benefity zaručí vaši spokojenost od začátku až do konce jed-
nání se společností RESSED s.r.o.

Nekoř
Kulturní dům

V sousední obci Sobětuchy vznikl nový kulturní dům. Oslovil 
nás pan starosta k výběrovému řízení na vybavení nového sálu. 
Doporučili jsme bukové židle s čalouněným sedákem a naše 
vlajkové stoly ST-106 Prémium. Pro větší pohodlí jsme vzorko-
vou židli SM-101 zapůjčili, aby zastupitelé měli možnost si židli 
osedět a přesvědčit se o pohodlí i zátěžové kvalitě. Na stabilní 
stoly se pak osobně zastavili na naší vzorkové prodejně, kde 
měli možnost porovnat rozdíly mezi Prémium a Ekonomy. Žid-
le a stoly při jednání zastupitelů splnili všechny požadavky. Do 
obce jsme ve smluveném termínu dodali 216 židlí SM-101 s ča-
louněným sedákem a 46 robustních stolů ST-106 Prémium dle 
specifikace.

Sobětuchy
Kulturní dům



Žatec
Obřadní síň

Oslovila nás paní Ing. Lenka Dušková pro vybavení prostorů 
obřadní síně ve městě Žatec. Požadavky na produkt byly pře-
devším takové, aby židle dobově zapadali do jejich prostorů. 
Zároveň požadovali krásné luxusní židle, které zpříjemní tyto 
prostory pro konání svateb. Vyhrála jedna z nejluxusnějších 
židlí z nabídky Ressed, Lady Sir England. Nádherná židle v zá-
meckém stylu s prošíváním Chesterfield, Do města jsme doda-
li 24 ks židlí Lady Sir England v sametové látce Fresh.
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Černíč
Sál a klubovna

Do výběrového řízení nás oslovil pan starosta Komárek z obce 
Černíč, neboť plánovali obnovu nábytku v sále a klubovně míst-
ního obecního úřadu. Protože klademe důraz na kvalitu mate-
riálu, bereme jako samozřejmost dodat na ukázku vzorky židlí 
ještě před objednávkou. Jedná se totiž o zboží, které má vydržet 
několik sezón. Vždy je totiž dobré, když si zákazník může zboží, 
o které projeví zájem, vyzkoušet. A to je jeden z našich benefitů, 
kterým jsme vždy o krok napřed před konkurencí. 
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Dolní Morava
Sál obecního úřadu

Výběrových řízení se nebojíme. Za kvalitou našich produktů si 
totiž stojíme. Víme, že nábytek vybíráte tak, aby sloužil dlouhá 
léta, zároveň však máte stanovené rozpočty, které je nutno do-
držet. Naše cenová nabídka nejen, že odpovídá vašim předsta-
vám, ale vždy pro vás máme i něco navíc. Kvalita zpracování, 
výběr z různých odstínů dřeva i potahových látek, osobní přístup 
nebo například způsob komunikace jsou benefity, které uvítáte. 
Navíc se v našem showroomu můžete přesvědčit, že námi navr-
hované židle či stoly opravdu odpovídají vaší představě.
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Chleny
Obecní sál

Jsme rádi, že nový katalog plní svůj účel. Ještě radši však jsme, 
když se zákazníci rozhodnou pro osobní návštěvu našeho nové-
ho showroomu, neboť vidět produkty na vlastní oči, osedět si je, 
to je ten nejlepší způsob nákupu. Zároveň je možné si na den-
ním světle vybrat z různých odstínů dřeva a potahových látek. 
Nabízíme nepřeberné množství židlí a stolů, z nichž je mnohdy 
těžké si vybrat. Díky osobnímu kontaktu s našimi zákazníky do-
kážeme přesně doporučit to nejlepší podle individuálních po-
třeb. Přijďte se nezávazně podívat i vy!
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Rohozná
Kulturní dům

To, co jiní považují za benefity, my pokládáme za standard. Ať už 
se jedná o pečlivý výběr každého kusu nábytku, jeho testování 
v náročných podmínkách nebo třeba zapůjčení židlí k vyzkoušení. 
Sedací nábytek nepořizujete na jednu sezónu, proto jeho výběr 
musí být velmi pečlivý. Náš showroom vám umožní ujasnit si vše 
podstatné. Je židle pohodlná? Je dostatečně pevná? Odpovídá 
odstín čalounění a moření tomu, co je vidět na fotce? Jakmile 
vyberete svého favorita, zapůjčíme vám nábytek zdarma k otes-
tování. To abyste se ubezpečili, že vybraný kousek je skutečně to, 
co chcete. Jedině tak totiž zjistíte, že židle bude pohodlná i po 
delším sezení a že do interiéru perfektně zapadne. Za naší prací 
si stojíme, proto vyjít vám vstříc je pro nás samozřejmost. 
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Čelákovice
Kulturní dům

Nabídnout vysokou kvalitu a zároveň perfektní servis je pro 
nás priorita. Každá zakázka si žádá individuální přístup, proto 
se snažíme najít takové řešení, které uspokojí veškeré vaše 
potřeby. Například pan ředitel chtěl židle před nákupem vidět, 
a tak jsme mu je zavezli na ukázku. Po dokončení výroby jsme 
měli židle hotové v dohodnutém termínu, ale rekonstrukce 
ještě nebyla dokončena, proto jsme se rozhodli na uskladně-
ní nábytku u nás. O našem individuálním přístupu se můžete 
přesvědčit i v dalších referencích. Navíc v našem showroomu 
můžete okusit na vlastní kůži, že námi navrhované židle či sto-
ly opravdu odpovídají vaší představě.
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Strhaře
Kulturní dům

Častým požadavkům na snadnou údržbu židlí dokážeme vyho-
vět díky hydrofobním látkám. Nepřeberné množství barev do-
káže sladit interiér přesně tak, jak potřebujete. A ať už se jedná 
o design, pohodlí nebo právě snadnou údržbu, nenabízíme vám 
kompromis - dokážeme dodat pohodlné, snadno udržovatelné 
židle v designu, který krásně zapadne do jakéhokoliv interié-
ru. Díky nano nástřiku látky nevsáknou tekutinu, takže se ne-
musíte bát nevzhledných fleků ani po delším čase. To oceníte 
především v náročných provozech, jakým je právě například 
kulturní dům.
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Široký Důl
Kulturní dům

To, že k nám přichází noví zákazníci na doporučení, je naší 
chloubou. Tento fakt dokládá také nespočet dalších referencí, 
o které se nestydíme požádat ani po roce. Za kvalitu dodávané-
ho nábytku totiž ručíme. Dalším bonusem při spolupráci s námi 
je perfektní podpora při výběru sedacího nábytku a zátěžová 
kvalita, která vydrží opravdu všechno. Navštivte nás v našem 
showroomu a nechte si poradit, jak můžete posunout prostor 
kulturního domu na novou úroveň i vy!
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Oslovila nás přímo paní starostka z obce Kašnice pro vybavení 
nových prostorů na obecním úřadě. Požadavky na produkt zahr-
novaly moderní, stohovatelné, lehké, kvalitní a zároveň krásné 
židle za přijatelnou cenu. Paní starostce jsme osobně předsta-
vili několik vzorků. Vyhrála naše velmi oblíbená moderní židle 
Z-1026M, která zaujme svým nadčasovým vzhledem. 

Do obce jsme dodali 96 ks stohovatelných židlí Z-1026M,  
6 ks stohovatelných židlí s područkami ve stejném designu 
2K-1026M a 18 ks atypických stohovatelných stolů.

Kašnice
Sál ob. úřadu
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V obci Rybí sháněli nové židle do jejich kulturního domu. Oslovi-
la nás přímo paní starostka, které se naše židle zalíbily. Domlu-
vili jsme se na zaslání vzorků židlí, aby měla spolu se zastupiteli 
možnost židle si prohlédnout a přesvědčit se o jejich kvalitním 
zpracování. Protože mezi požadavky na židli spadala také poho-
dlnost, doporučili jsme židle s čalouněným sedákem. 

V obci nakonec vybrali židli SM-101L v odstínu moření buk pří-
rodní s čalouněným sedákem v hydrofobní látce Milton 15. Žid-
le jsme dodali na základě domluvy po dokončení rekonstrukce 
sálu.

Rybí
Kulturní dům
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Pan starosta z obce Chotěbuz nás poptal na nové židle pro 
kulturní sál. Zaslali jsme mu náš aktuální ceník židlí vhodných 
do takto náročných provozů. Po předběžném výběru jsme do 
obce následně zaslali pár vzorků židlí, z kterých mohli zastu-
pitelé vybírat. Zákazníkovi požadavky nejlépe splňovala židle 
Z-1026M. Jedná se o židli s moderním vzhledem, snadnou ma-
nipulací a možností šikovného uskladnění, neboť sál je mimo 
kulturní akce využíván ke sportu. Židle Z-1026M je stohovatel-
ná až v 7 ks, a proto nezabírá příliš místa a nepřekáží v prosto-
ru sálu, pokud je potřeba využít ke sportu. Dle domluveného 
data jsme dodali židle do obce a osobně na vše dohlédli. 

Pan starosta obce využil nabídky nezávazné konzultace zdar-
ma. Zavolal nám, domluvili jsme si termín a vyrazili do krásné 
obce na severu Čech. Jednalo se o vybavení nábytku do nově 
zrekonstruovaného kulturního domu v obci Dolní Zálezly. Po-
žadavek byl na 200 celodřevěných jídelních židlí, které vydrží 
v zátěžovém prostředí a dají se stohovat na sebe. Dále bylo 
nutné vyrobit 35 jídelních stolů na požadovaný rozměr.

Panu starostovi jsme doporučili několik typů a vyvzorovali od-
stíny dřeva. Pro projednání na zastupitelstvu byl vyžadován 
vzorek židle, který jsme také zdarma poskytli. Jako nejvhod-
nější židle se vybral typ židle 1Z-1034. Dodávka proběhla v po-
řádku v požadovaném termínu. Pan starosta uvítal možnost 
delšího skladování na našem skladu.

Kulturní sál
ChotěbuzDolní Zálezly

Kulturní dům

REFERENCE OD PANÍ STAROSTKY:
„Děkuji za dodávku opravdu kvalitního nábytku. Pro náš nově 
zrekonstruovaný kulturní dům jsme se rozhodli koupit židle 
a stoly do velkého společenského sálu. Chtěli jsme kvalitní 
nábytek, který dlouho vydrží, bude pohledný a navíc jsme poža-
dovali, aby bylo možné židle stohovat. Společnosti RESSED se 
podařilo naše požadavky splnit na výbornou. Jsme moc rádi, 
že jsme na trhu našli profesionální, spolehlivou, vstřícnou a 
korektní firmu.“

- Ing. Magda Pejšová, starostka obce Dolní Zálezly
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     Obec Holetín 
  Horní Holetín 105, 539 71 Holetín 
 e-mail: info@obecholetin.cz 
 IČO: 00270105 
  
 
 
 
 
 
 
 
  

 

VYBAVENÍ KULTURNÍHO CENTRA V OBCI HOLETÍN 
 

Na přelomu roku 2020/2021 jsme plánovali vybavit naše nové kulturní centrum stoly a židlemi. Se 
zastupiteli jsme od začátku preferovali kvalitní řešení. V pravý čas jsme dostali kladné reference na 
firmu RESSED z Chrudimi, a tak jsme tuto firmu oslovili k výběrovému řízení.  
Setkali jsme se s profesionálním přístupem při výběru dané židle – pan Horák nám zdarma zapůjčil a 
zanechal na několik dní židli, aby si jí zastupitelé vyzkoušeli. Měli jsme také velmi specifické 
požadavky na provedení stolů. Potřebovali jsme perfektně sladit dekory k současným truhlářským 
prvkům. Dále bylo u stolů nutné dodat atypické rozměry a robustní materiály, které jsme se zastupiteli 
vyžadovali. To vše firma RESSED v nabídce splnila, spolu s příznivou cenou, a proto jsme uzavřeli 
objednávku na 100 ks židlí Z-1038 s čalouněným sedákem a 12 ks stolů. 
Následně ve smluveném termínu Firma RESSED dodala vše v námi požadované kvalitě. Mezitím 
proaktivně komunikovala. Firmu RESSED vřele doporučuji všem starostům a zastupitelům. 
 
 
 
 
Jan Břeň                                    
starosta obce 
tel.: 736 481 148 
email: info@obecholetin.cz 
  
 
 
 
 
 
          
 
 

Digitálně podepsal Jan Břeň 
Datum: 2021.08.20 10:41:21 +02'00'

Po předložení cenové nabídky na stohovatelné dřevěné židle 
a stoly do kulturního sálu v obci Pomezí jsme byli vyzváni na 
osobní prezentaci předvybraného nábytku. Zastupitelé z před-
ložených židlí vybrali oblíbený typ Z-1026. Nejvíce oceňovali 
lehkost pro manipulaci, možnost stohovat až 7 ks a nadča-
sový design. K bezbarvému laku na bukové masivní dřevo byl 
vybrán čalouněný sedák. Zastupitelé zvolili hydrofobní a omy-
vatelnou látku Milton, která se používá do náročných provozů. 
Tmavě hnědá barva se hodí k bukové židli a je praktická pro 
další údržbu. Navíc má látka 83 000 cyklů Martindale.

U stolů zvítězil typ ST-105A v bukovém provedení v nejoblíbe-
nějším rozměru 120 x 80 cm. Tento stůl vyniká odlehčeným 
designem, je snadný pro manipulaci a přitom pevný v kon-
strukci. Podnoží tvoří masivní bukové hranoly. Deska je z LTD 
lamina 18 mm olepena ABS hranou. Stůl je vhodný do restau-
rací a kulturních sálů.

Pan starosta z obce Holetín nás oslovil pro vybavení nově zre-
konstruovaného moderního Kulturního centra. Požadoval, aby 
židle a stoly byly odolné, masivní a vydržely dlouho v provozu. 
Za panem starostou jsme osobně zajeli, abychom naše židle 
představili. Na pár dní jsme do obce zapůjčili vzorky židlí, které 
sloužily k prezentaci před zastupiteli. Po jednání zastupitelů vy-
hrála židle Z-1038, která splňovala všechny požadavky. 

Do obce jsme ve smluveném termínu dodali 100 ks židlí Z-1038 
s čalouněným sedákem - látka Bahama 32 a odstín dřeva přírod-
ní buk a atypické robustní stoly ST-106 dle zadané specifikace.

Kulturní dům
PomezíHoletín

Kulturní centrum
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Na podzim 2019 jsme byli zastupiteli obce Šilheřovice oslo-
veni k podání cenových nabídek na židle a stoly do nově re-
konstruovaného kulturního sálu. Naše kolegyně se zastupi-
teli komunikovala jejich požadavky a očekávání. Na základě 
telefonátů a e-mailů jsme pro investora do výběrového řízení 
obsadili 10 židlí a 4 typy stolů, které vyhovovaly všem poža-
davkům.

S odstupem času nás zastupitelé požádali o osobní prezen-
taci 3 židlí a vybraného stolu. Do pár dní jsme se dostavili 
na zastupitelstvo s předvybraným nábytkem. Zastupitelé 
vše pečlivě vyzkoušeli a zvážili. Nakonec byla vybrána židle 
Z-1051 a Stoly ST-105 v délce 120 cm a 80 cm, dále lavice na 
míru do šaten a barové stoly do prostorů baru.

Po výzvě zastupiteli obce Sebranice jsme na několik dní za-
půjčili vzorky předvybraných stohovatelných židlí a k vytvoření 
nabídky na 200 ks. Mezi několika dodavateli vyhrála naše firma 
s oblíbenou židlí Z-1026. Tato buková židle je velice lehká pro 
manipulaci a dá se perfektně stohovat na sebe. 

Židle byla na přání zastupitelů osazena pevnými filcovými kluzá-
ky. Dřevo bylo ponecháno v přírodní bukové barvě – pouze lako-
váno. Jako čalounění se zvolila hydrofobní látka, která odpuzuje 
tekutiny a tím zabraňuje viditelným flekům. 

Kulturní sál
ŠilheřoviceSebranice

Kulturní sál



Rosice
Komunitní centrum

Den Malých Obcí je skvělou cestou, jak se osobně přiblížit fir-
mám. Na osobním kontaktu si zakládáme, proto jsme otevřeli 
nový showroom, kde si veškeré židle a stoly můžete vyzkoušet 
a zároveň si vybrat s různých odstínů dřeva a potahových látek. 
Známe situaci na trhu s nábytkem, proto víme, že není cesta 
kvantity, ale kvality. Zboží si pečlivě vybíráme a testujeme, aby-
chom mohli nabídnout opravdu jen to nejlepší. Přesně to, co 
hledáte.
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Osek
Obecní klubovna

To, že nás starosta obce Osek u Sobotky pozval do výběrového 
řízení, nás velmi potěšilo. Každé poptávce se věnujeme velmi 
pečlivě, abychom mohli nabídnout právě nejvhodnější vybavení. 
Přeci jen chceme, aby dlouho vydrželo, a aby odolalo i velké 
zátěži. Víme, jak je těžké vybrat si ze široké nabídky, proto jsme 
zvolili dvě nejvhodnější židle, které jsme panu starostovi nabídli 
k vyzkoušení. Mimo tento benefit se snažíme, aby průběh za-
kázky probíhal na profesionální úrovni bez zbytečných průtahů. 
Vždy jsme připraveni nabídnout vstřícné jednání, a to tak, aby se 
zákazník cítil opravdu jako zákazník. A právě to nás dělá prvo-
třídním dodavatelem.
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